

PROXY FORM FOR THE ANNUAL ORDINARY GENERAL MEETING AND EXTRAORDINARY GENERAL MEETING

I, the undersigned _____, being a shareholder in Bank ABC (Arab Banking Corporation B.S.C.) appoint any ONE of the below persons acting individually:

1. Ms. Noor Hasan Ali Ahmed Radhi;
2. Mr. Saifuddin Mahmood Ukil Ahmed Talurder;
3. Mr. Ahmed Abbas Yusuf Ahmed Abdulla; or
4. Mr. Hasan Mahmood Mansoor Mohamed Hasan Al Koofi,

to represent me and vote on my behalf in the annual ordinary general meeting and extraordinary general meeting to be held virtually at 12:00 noon and around 1:30 PM respectively on Sunday, 21 March 2021, or any subsequent adjournment of these meetings.

AGM Agenda:

	YES	NO	ABSTAIN
1. To approve the minutes of the past annual ordinary general meeting of the Bank dated 24 March 2019.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
2. To discuss and approve the Report of the Board of Directors about the activities of the Bank for the financial year ended 31 December 2020.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
3. To consider and acknowledge the Report of the Auditors concerning the Consolidated Financial Statements for the financial year ended 31 December 2020.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
4. To discuss and approve the Consolidated Financial Statements for the financial year ended 31 December 2020.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
5. To discuss and authorize the Board of Directors to borrow by issuing loan bonds and set out the requirements and terms of borrowing and the special conditions relating to the issuance, subject to approval of the Central Bank of Bahrain.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
6. To approve a remuneration of US\$ 1,212,500 to the Members of the Board of Directors for the for the year 2020, subject to approval of the Ministry of Industry, Commerce and Tourism.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
7. To approve the Directors' remuneration policy, subject to approval of the extraordinary general assembly to amend Article 28 of the Articles of Association of Bank ABC, and the approval of the Ministry of Industry, Commerce and Tourism on the amendment.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
8. To discuss and approve the Corporate Governance Report for the year 2020 as per the requirements of the Central Bank of Bahrain.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
9. To absolve the Directors from liability for the financial year ended 31 December 2020.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
10. Subject to approval of the Central Bank of Bahrain, to re-appoint Messrs Ernst & Young as auditors of the Bank for the financial year ending 31 December 2021, and to authorise the Board of Directors to fix their remuneration.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
11. Update on related party transactions pursuant to Article 189 (c) of the Commercial Companies Law and as set out in note 27 of the Consolidated Financial Statements for the financial year ended 31 December 2020.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
12. Any other business under article 207 of the Commercial Companies Law.	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

EGM Agenda:

- | | YES | NO | ABSTAIN |
|---|--------------------------|--------------------------|--------------------------|
| 1. To approve the amendment of Article 28 of the Articles of Association of Bank ABC, subject to approval of the Ministry of Industry, Commerce and Tourism and the Central Bank of Bahrain's approval as follows: | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| Article 28 | | | |
| (a) "The General Assembly shall fix the variable remuneration of the Members of the Board of Directors. The aggregate value of such remuneration shall not exceed 10% of the net profits after allowance has been made for depreciation, transfer to reserves and distribution to the shareholders of a dividend equal to not less than 5% of the capital or any higher percentage provided for by these Articles of Association. | | | |
| (b) Notwithstanding the provisions of paragraph (a), Members of the Board of Directors of the Corporation may be compensated (in accordance with a policy as approved by the General Assembly from time to time) by flat fees, which shall be composed of a combination of a cash retainer, attendance/ sitting fees, and allowances, as determined by the policy. Such flat fees shall be funded annually from the expense account of the Corporation to assist the Corporation in attracting, retaining and motivating Directors of the quality needed to run the Corporation successfully. | | | |
| 2. To authorize and empower the Board of Directors or its delegate to take the necessary action, to effect the amendment of Article 28 of the Articles of Association of Bank ABC. | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| 3. To authorize the Group Chief Executive Officer of Bank ABC (or its delegate) to appear before the notary public to sign any document to effect the amendment in the Kingdom of Bahrain, as well as to submit any necessary applications to the Central Bank of Bahrain, the Ministry of Industry, Commerce and Tourism, the Bahrain Bourse and any other governmental authorities in the Kingdom of Bahrain to complete the amendment or satisfy any other related requirements. | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |
| 4. Any other business under article 207 of the Commercial Companies Law | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> | <input type="checkbox"/> |

Shareholder No: _____

No. of Shares: _____

Percentage: _____ %

Signature: _____

Date: _____

Note:

- The proxy form should be deposited at least 24 hours prior to the proposed date for holding the AGM with the registrars, Kfin Technologies (Bahrain) W.L.L of PO Box 514, Manama, Kingdom of Bahrain, Fax No. +973 17 212 055.
- The above appointed proxy shall neither be the Chairman nor a director or an employee of the Bank.

Head Office

توكيل لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية والجمعية العامة غير العادية

أنا

الموقع أدناه، بصفتي مساهماً في بنك ABC (المؤسسة العربية المصرفية ش.م.ب.) أعين بموجب هذا التوكيل أي من الأشخاص الآتية أسماؤهم منفردين:

- ١- السيدة/ نور حسن علي احمد رضي؛
- ٢- السيد/ Saifuddin Mahmood Ukil Ahmed Talurder؛
- ٣- السيد/ احمد عباس يوسف احمد عبدالله؛ أو
- ٤- السيد/ حسن محمود منصور محمد حسن الكوفي.

لتمثيلي والتصويت نيابة عني في اجتماع الجمعية العامة العادية و اجتماع الجمعية العامة الغير عادية المزمع عقدهما إلكترونياً يوم الأحد الموافق ٢١ مارس ٢٠٢١م في الساعة الثانية عشرة ظهراً وحوالي الساعة الواحدة والنصف ظهراً تباعاً أو أي اجتماع مؤجل عنهما.

نعم	لا	امتناع	جدول أعمال الجمعية العامة العادية:
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	١. التصديق على محضر الاجتماع السابق للجمعية العامة العادية الذي عقد بتاريخ ١٩ إبريل ٢٠٢٠م.
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	٢. مناقشة تقرير مجلس الإدارة عن نشاط البنك خلال السنة المالية المنتهية في ٣١/١٢/٢٠٢٠م والتصديق عليه.
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	٣. الاستماع إلى تقرير السادة مراقبي الحسابات عن القوائم المالية الموحدة للسنة المالية المنتهية في ٣١/١٢/٢٠٢٠م.
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	٤. مناقشة البيانات المالية للسنة المنتهية في ٣١/١٢/٢٠٢٠م والمصادقة عليها.
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	٥. مناقشة وتخويل مجلس الإدارة بالاقتراض عن طريق إصدار سندات قرض وتحديد متطلبات وشروط الاقتراض والشروط الخاصة بالإصدار، بعد أخذ موافقة السادة مصرف البحرين المركزي.
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	٦. الموافقة على مكافأة أعضاء مجلس الإدارة بمبلغ ١,٢١٢,٥٠٠ دولار أمريكي عن عام ٢٠٢٠م، بعد أخذ موافقة السادة وزارة الصناعة والتجارة والسياحة.
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	٧. الموافقة على اعتماد سياسة مكافآت أعضاء مجلس إدارة البنك، بعد أخذ موافقة الجمعية العامة غير العادية على تعديل أحكام المادة ٢٨ من النظام الأساسي للبنك، وموافقة السادة وزارة التجارة والصناعة والسياحة على هذا التعديل.
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	٨. مناقشة تقرير حوكمة الشركات لسنة ٢٠٢٠ والتزام البنك بمتطلبات مصرف البحرين المركزي والمصادقة عليه.
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	٩. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن تصرفاتهم خلال السنة المالية المنتهية في ٣١/١٢/٢٠٢٠م.
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	١٠. النظر في إعادة تعيين السادة (أرنست ويونغ) كمدققين لحسابات البنك للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢١م بعد أخذ موافقة السادة مصرف البحرين المركزي وتخويل مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم.
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	١١. إطلاع الجمعية العامة على المعاملات مع الأطراف ذات العلاقة حسب المادة (١٨٩ ج) من قانون الشركات التجارية وكما هو وارد في الإيضاح رقم ٢٧ من القوائم المالية الموحدة للسنة المالية المنتهية في ٣١/١٢/٢٠٢٠م.
<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	١٢. ما يستجد من أعمال طبقاً لنص المادة ٢٠٧ من قانون الشركات التجارية.

نعم لا امتناع

جدول أعمال الجمعية العامة الغير عادية:

١. الموافقة على تعديل المادة ٢٨ من النظام الأساسي لبنك ABC، بعد أخذ موافقة السادة وزارة التجارة والصناعة والسياحة والسادة مصرف البحرين المركزي على النحو التالي:
المادة ٢٨

(أ) تحدد الجمعية العامة المكافآت المتغيرة لأعضاء مجلس الإدارة، ولا يجوز تقدير مجموع هذه المكافآت بأكثر من ١٠٪ من الربح الصافي بعد استنزال الاستهلاكات والاحتياطات وتوزيع ربح لا يقل عن ٥٪ من رأس المال على المساهمين أو أية نسبة أعلى ينص عليها هذا النظام الأساسي.

(ب) على الرغم من أحكام الفقرة (أ)، يجوز تعويض أعضاء مجلس الإدارة (وفق سياسة تعتمد على الجمعية العامة من وقت إلى آخر) وذلك في شكل مبالغ مقطوعة تجمع بين أتعاب، وتكاليف حضور، وبدلات على النحو الذي تحدده هذه السياسة، على أن يتم خصم هذه المبالغ المقطوعة سنويًا من حساب المصروفات لتمكين المؤسسة من استقطاب أعضاء مجلس إدارة الجودة المناسبة والاحتفاظ بهم وتحفيزهم لإدارة المؤسسة بنجاح.

٢. تفويض وتخويل الإدارة أو من يفوضه لاتخاذ الإجراءات اللازمة لتعديل المادة ٢٨ من النظام الأساسي لبنك ABC.

٣. تفويض الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتوقيع نيابة عن بنك ABC أمام كاتب العدل لتوثيق هذه التعديلات في مملكة البحرين وكذلك التقدم بكافة الطلبات للسادة مصرف البحرين المركزي ووزارة الصناعة والتجارة والسياحة وبورصة البحرين وغيرها من الجهات الرسمية بمملكة البحرين لاستكمال التعديلات أو غيرها من المتطلبات ذات العلاقة.

٤. ما يستجد من أعمال طبقاً لنص المادة ٢٠٧ من قانون الشركات التجارية.

رقم المساهم _____

عدد الأسهم _____ نسبة الأسهم _____ %

التوقيع _____ التاريخ _____

ملاحظات:

١. يجب إيداع هذا التوكيل لدى مسجلي الأسهم السادة كارفي فينتك (البحرين) ذ.م.م. على ص.ب: ٥١٤، المنامة البحرين، فاكس رقم ٠٥٥ ٢١٢ ١٧ ٩٧٣+ قبل ٢٤ ساعة على الأقل من موعد الاجتماع.
٢. الوكيل المعين أعلاه لا يجوز أن يكون رئيس أو عضو مجلس إدارة البنك أو مستخدماً فيه.